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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. augusztus 01. napján 8:00 

órakor megtartott rendkívül nyilvános üléséről. 

 

Helye:   Salföld, Faluház.  

 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv polgármester 

    Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

              

Tanácskozási joggal jelen van:  
 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-

testület  2 fővel határozatképes, Kovács István jelezte távolmaradását. A meghívóban kettő 

napirend szerepel, melyet javasol kiegészíteni az alábbival:  

- Háziorvos feladatellátási szerződésének közös megegyezéssel történő megszüntetése 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

63/2017. (VIII. 01.) HATÁROZATA  

 

2017. augusztus 01-i ülés napirendjének elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. augusztus 01-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint fogadja el:  

 

1. A Cseh Tamás program Ideiglenes Kollégium nyílt pályázatán történő részvételről 

való döntés  

     2. Települési önkormányzatok szociális tűzifavásárlásához pályázat 

           benyújtása  

      3. Háziorvos feladatellátási szerződésének közös megegyezéssel történő megszüntetése 

 

1.  A Cseh Tamás program Ideiglenes Kollégium nyílt pályázatán történő  részvételről 

való döntés  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a pályázattal kapcsolatosan elmondja, hogy Salföld 

befogadna egy minimum 8 eseményből álló zenei rendezvényt. Abban az esetben, ha 

maximális pénzt kapnának a zenekarok, akkor 2 millió forintra kellene pályázni a zenekarok 

finanszírozásához, melyhez még társul 450.000 Ft összegű PR- és reklámköltség, ami szintén 
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elszámolható. A pályázat finanszírozása legfeljebb 100 %, mely azt jelenti, ha valaki 

pályázik, akkor megkaphatja a 100 %-ot, de kevesebbet is adhatnak. A finanszírozással 

kapcsolatosan kaptak egy e-mailt, amit átadott az Alpolgármester Asszonynak, illetve a 

Képviselő Úrnak, aki nincsen jelen. Gyakorlatilag ez előfinanszírozott, mert a zenekarokkal 

megkötött szerződés alapján a tiszteletdíjat kifizeti a Nemzeti Kulturális Alap. A pályázatot 

augusztus 4-ig kell benyújtani, mely áll egy rövid programból, egy nyilatkozatból, illetve 

regisztrálni kellett a Nemzeti Kulturális Alapnál, továbbá be kell fizetni 5.000 Ft + ÁFA 

nevezési költséget. A pályázatot 70 napig bírálják el, ezalatt a pályázat kiírói minden egyes 

pályázóval beszélnek. Talán egyetlen önkormányzatként pályáznak, mert általában 

magánszemélyek és kisebb klubok pályáznak erre. Ez a pályázat igazából a zenekaroknak hoz 

bevételt, az önkormányzat ebből olyan nagyon nagy bevételt nem tud kihozni, illetve csak 

annyit, amennyi a kötelező jegyek ára. A pályázat lényege az, hogy jövő tavasszal kellene 

megvalósítani március, április hónapokban, vagy akár május, június hónapokban. Kérdezi az 

Alpolgármester Asszonyt, hogy   mi a véleménye?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: többször egyeztettek ketten a Polgármester Úrral, a 

Képviselő Urat is többször kereste, de nem érte el, a hivatalos mobilját nem használja?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: beszélt vele ez ügyben, elmondta a véleményét, de nincsen 

jelen, így nem tudja különösen tolmácsolni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: elmondta ezt korábban a Polgármester Úrnak, de 

elmondja most is, hogy nem csoda, hogy egyedül pályáznak, mint önkormányzat, itt arról van 

szó, hogy klubok pályázhatnak, akik ilyen rendezvényt szoktak csinálni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: pályázhatnak önkormányzatok is, benne van, hogy 

művelődési intézmények, és a faluház annak számít, akinek van alapító okirata és egy 

rendelete. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nyilván a művelődési intézmény fog pályázni, nem 

az önkormányzat.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: nincsen alapító okirat, nem költségvetési 

szerv. Csak a költségvetési szerveknek van alapító okirata, de az önkormányzat  pályázhat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  van egy olyan rendelet, amiben ez művelődési házként 

szerepel.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: de az nem minősül alapító okiratnak.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez nem szempont, beszélt a pályázati referenssel, aki 

figyelmeztette volna, ha nem lehetne az önkormányzatnak pályázni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a pályázati referenssel beszélt a Polgármester Úr, de 

amit ő kért, hogy kapjanak egy biztosítékot, hogy ez a Soós Tamás Úr lesz valóban az, aki 

megírja a pályázatot és ezért nem kér semmit, ha jól lehetett hallani. Nyeresége nyilván nem 

lesz az önkormányzatnak, amennyiben nem kapnak 100 %-os támogatást, akkor is ugyan úgy 

meg kell rendezni  a koncerteket, programokat. Amire még ugyan  nem kaptak választ, de 

akkor is meg kell rendezni a rendezvényt, ha nem kapnak támogatást. A pályázati referens, 

Edelényi Szilvia azt írja, hogy akkor is meg kell rendezni, amennyiben csak csökkentett 
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támogatást kapnak. Azt viszont nem írja, hogy abban az összegben kell-e megrendezni, vagy 

csak az „x” zenekart kell meghívni és egy kisebb összegért, vagy pedig ugyanabban az 

összegben kell megrendezni, mint amire pályáztak. A másik pedig az, hogy pénz is kell 

hozzá, mert ezt is leírja a hölgy, hogy a pénzt majd később kapja meg az önkormányzat. Arról 

beszéltek, hogy önerő kell hozzá, de ezt a pályázati kiírásban saját forrásként szerepel, 

nyilván ez ugyanaz, de a saját forrás biztosítása kötelező.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a pályázati kiírásban ez a mondat így hangzik: „saját forrás 

biztosítása: a pályázó részére kötelező saját forrás biztosítását és igazolását a kollégium nem 

írja elő.”  Tehát nem írja elő.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az igazolását nem írja elő, ezt így értelmezi.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez egy olyan típusú pályázat, melyre valaki pályázik, hogy 

igazából olyan nagy pénzt nem kaszálhat. Itt az a lényeg, hogy egy kis klubban, vagy 

művelődési házban  zenei élet legyen, igazából a zenekarokat támogatják. Ami pedig azt a 

kérdést illeti, hogy ha  most 2.450.000 Ft-ra pályáznak és azt mondják 2.000.000 Ft. Ez 

abszolút nem lényeges, mert a pályázatba a zenekarokat be kell írni, amennyiben a zenekar 

első körben 250.000 Ft-ot kér és azzal pályáznak, akkor lehet mondani, tekintettel arra, hogy 

csökkentett az érték, hogy csak maximum 200.000 Ft díjat tud fizetni az önkormányzat. 

Ebben a formában mindig csak az a szempont, hogy 8 zenekar, vagy 10 zenekar, be lehet 

vállalni 12 zenekart is, 3 hónap alatt kell megvalósítani, bár kétség kívül lehet mindegyik nap 

egy zenekar. Természetesen a zenekarok rugalmasak.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: milyen jellegű zenekarok.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez egy úgynevezett könnyű zenei kollégium, nem réteg 

zenéket, nem népi zenéket játszó, főképpen szórakoztató,  de Avantgárd típusú. Amit felsorolt 

Soós Tamás abban vannak komolyabb együttesek,  bár beletette például a Csík Zenekart, aki 

éppen a népies zene képviselője. Hozzá kell tenni, hogy ezt a listát bármikor lehet módosítani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: augusztus 4. napjáig kell pályázni, akikkel 

pályáznak, azokkal kell megvalósítani.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ezt is megkérdezte, mert akkor nem tudnak pályázni. Az a 

lényeg, hogy nyolc zenekart bele kell írni, nincsen benne, hogy azokkal kell szerződést kötni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az van benne, hogy azokat a koncerteket, amikre 

pályáznak, azt meg kell tartani. Tökéletesen érhető úgy, hogy ha pályáznak például az 

alábbiakra: Dresch Mihály és Bandája, Kerekes Band, Soós Tamás Jazz Anzix stb., akkor 

nyilvánvalóan ezt fogják visszakérni, hogy ezeket rendezzék meg. Másrészt pedig például, ha 

Dresch Mihályra pályáznak, akkor arra fognak jönni, de itt volt ez  a Salföld Dalföld, őszintén 

szólva nagyon kevés jegyet vettek. Ha ezt Polgármester Úr március, április, május hónapban 

szeretné, akkor fűteni is kell. Ráadásul nem az árnyas fák alatt lesz a Pajta Galériában, ahol 

fogyasztanak is és nem tűnik fel, hogy valójában csak 10 ember van, vagy még a faluból plusz 

hat fő, hanem mivel rétegzenekarok, bejön például öt fő, akkor az hogyan fog kinézni és ezért 

érdemes ezt a procedúrát megcsinálni. Az lenne kérdése, hogy kit érdekelne és biztos-e az 

április, május hónap, vagy szervezzék szabadtéren a nyári hónapokban, végül is szeptember 

30-ig kell teljesíteni.  
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Fábián Gusztáv polgármester:  ennek sincsen akadálya. Ez egy tervezett előadói sor, nem 

biztos, hogy ezekkel kell szerződést kötni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: augusztus 4. napja már itt van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  de szerződéseket nem kell beadni a pályázathoz, ha kellene, 

akkor már rég elfelejthették volna az egészet. Ez egy tervezet, akkor teljesen feleslegesen 

ülnek itt, ha a pályázathoz 8 szerződést kellene bemutatni. Ezt azért írta be a pályázatíró, hogy 

legyen egy távlat, hogy milyen zenekarokra gondolnak és mégis 8 előadást kell 

megvalósítani, lehet tízet is, ha kijön belőle.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: Aljegyző Asszonyt szeretné megkérdezni, hogy a 

környéken van-e tapasztalat, hogy milyen arányban szokták támogatni, egyáltalán volt-e ilyen 

pályázat, tekintettel arra, hogy Cseh Tamás kővágóörsi illetékességű volt. A munkahelyén 

pályázott az NKA-hoz és a 10 %-át adták annak, amit kértek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  vannak különböző NKA pályázatok kétség kívül nem 

mindenre adnak 100 %-ban támogatást.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a hivatalhoz tartozó települések 

vonatkozásában egyik kolléganőtől tudja, hogy rendszeresen pályáznak NKA támogatásra.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a Salföld Dalföld rendezvényt NKA  támogatásból 

valósították meg.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: helyi támogatóval valósították meg.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a helyi támogató adott egy „x” összeget. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem kicsi támogatást.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  tudomása szerint nem kicsi összeget, bár az összeget 

pontosan nem tudja, de amit fél füllel hallott, az tekintélyes összeg.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az önkormányzatnak nem lenne megfelelő, mert 

nem tudna annyit adni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  tudomása szerint majdnem annyival támogatták, mint 

amennyit az alapító beleadott. Ez egy magánalapítvány pályázata volt és kapott egy jelentős 

összeget, de ezt kétség kívül tőlük kell megkérdezni. Annyit tud, hogy az NKA támogatja a 

szentbékkállai nyári hangversenyeket a templomban.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: lehet tudni, hogy milyen arányban? 

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  pontos összeget nem tud, 2 millió forint 

körüli támogatási igényre kaptak 800.000 Ft  körüli támogatást.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a fele sincsen, ez a jellemző.  
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Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:   nem lehet mindegyikre ráhúzni ugyanazt a 

sémát. Amikor kérdezte, hogy van-e ismeretük ilyen típusú pályázatról, akkor azt mondta, 

hogy nem muszáj megvalósítani akkora összegben, ha nem kapnak akkora összeget. Viszont 

ebben a pályázatban benne van, hogy akkor is meg kell valósítani. Ennyiben más, mert 

leírják, hogy meg kell valósítani a 8 koncertet, akkor is ha csökkentett támogatást kapnak. 

Elmondja, még, hogy az elbírálásnál előnyt jelent, ha a fellépők műsorában a saját 

szerzemények dominálnak. Tehát ha itt ilyen szinten van az elbírálás, akkor  kell a zenekar, 

mert annak tudatában fogják elbírálni. 

 

 Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ez így igaz.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megkérdezte és nem kell nyolc szerződéssel odaállni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ha benne szerepel nyolc név, akkor ahhoz fognak 

ragaszkodni.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: nem gondolja, hogy szerződés kell, de fel 

kell sorolni azokat a fellépőket és úgy bírálják el.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: itt a pályázaton való indulásról van szó. Akármennyi 

támogatás lesz, a nyolc koncertet meg kell rendezni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ha tizenhatot írnak bele a pályázatba, akkor annyit 

kell leszervezni.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  nyolcat mindenképpen meg kell szervezni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: úgy értelmezte, hogy a vállalt mennyiséget.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: beírhat akár 30 zenekart is, de a kötelessége 8 zenekarra szól.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: idéz a felhívásból: „a pályázatban vállalt 

koncert számot a pályázónak csökkentett támogatással is meg kell valósítani”, tehát amit 

vállal, azt meg kell valósítani és minimum 8 rendezvényt köteles vállalni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egyértelmű, hogy 8 zenekart kell beleírni, az változhat, de a 

nyolc koncertet meg kell valósítani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ebből is látszik, hogy vannak fenntartásai azt tudja 

mondani, hogy minimál összeggel 8 zenekarral vállalják, de annál semmiképpen sem többet.  

150.000 Ft-nál nem tud többet elfogadni a díjra.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: Soós Tamás annyit garantál, hogy ezek a zenekarok 

tárgyalóképesek. Hozzá kell tenni, hogy tudomása szerint  ez nagyon kisösszegű pályázat, 2,5 

millió forintra gondolt, az előfinanszírozás 3 millió forint alatt van. Tehát szóba sem jöhet a 4 

millió forint. Soós Tamás a PR költségből szeretne valamennyit kérni,  a PR költség 450.000 

Ft.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nincsen 450.000 Ft PR költség a 2.000.000 Ft-ra.  

Fábián Gusztáv polgármester: 15 %-ot lehet.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: azon belül 15 %-kal lehet. Tehát 2 millió forintra 

pályázik, akkor annak a 15 %-a.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: amennyiben 2 millió forintot nyernek, akkor plusz 15 % a 

PR költség.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem plusz 15 %-a. Pályázik az önkormányzat 2 

millió forintra,  annak 15 %-a, tehát 300.000 Ft a PR költség.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: 2 millió forint 15 %-áról van szó.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az a Soós Tamásé.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem a Soós Tamásé, hanem azé, akivel az önkormányzat 

szerződést köt. Soós Tamás is, ha számlaképes, akkor adhat számlát. Tehát 2.300.000 Ft-ra 

érdemes pályázni, ez már reális és olyan zenekarokat kell hívni, akik rugalmasak. A falunak 

ez egyfajta támogatás, mert valamiféle zenei élet lesz, a zenekaroknak pedig bevétele lesz.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: azt mondja, hogy határozzanak meg 150.000 Ft 

összegű fellépési díjat. 2 millió forintnál többre semmiképpen sem pályázzanak. Soós 

Tamásnak is ki kell fizetni a PR költséget, molinókat kell rendelni stb.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: Soós Tamással meg lehet állapodni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de ez nincsen írásban, igazából az sincs 

meghatározva, hogy Soós Tamás mennyit  kér.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kétség kívül a pályázatba be kell írni, hogy az önkormányzat 

erre a 8 koncertre 2.300.000 Ft támogatást igényel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  2 millió forintnál többet semmi esetre sem kérjenek, 

így is jut egy-egy zenekarnak 200.000 Ft.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: elmondja, hogy például a Balkán Fanatik együttes nagy 

koncertje 1.000.000 Ft-ba kerül, de ha akusztikus formában jönnek, akkor 200.000 Ft, tehát 

minden csak megállapodás kérdése.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  határozzák  meg, hogy a felsoroltak közül melyik 8 

zenekar legyen, nyilvánvalóan azokat be kell írni és ahhoz kell magukat tartani. Véleménye 

szerint Dresch Mihály és Bandája rendben van, nyilván Soós Tamás akarja saját magát.  

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: akkor beírhatják a pályázatba az alábbiakat: Dresch Mihály 

és Bandája, Balkán Fanatik, Soós Tamás Jazz Anzix, Cityzen Naiv, Ferenczi György és a 

Rackajam, Fábián Juli és Zoohacker, Boszorkánykonyha, Budapest Bár.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi, hogy melyik az az együttes, aki verses 

feldolgozást csinál.  

 



7 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a Cityzen Naiv, vers zenei kísérettel. Még mindig úgy érzi, 

hogy nem muszáj ezekkel a zenekarokkal megvalósítani. Soós Tamás azt mondta, hogy 

mindegyik együttes alkuképes.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  mi történik akkor, ha 2 millió forint igényre, csak 

800.000 Ft támogatást kapnak?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: akkor a zenekarokkal kell megegyezni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  utazási költségek nem lesznek még ezen felül?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: amennyit kapnak, abból kell megoldani az ide- és 

hazautazást is, ha a szerződésben 60.000 Ft szerepel, akkor annyiból oldja meg.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  be kell írni, hogy például bruttó 60.000 Ft.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez ott merülhet fel, ahol ÁFA-s számla van. A gázsi mindig 

bruttó összeg.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  még valamit hozzátenne, még ha fenntartásokkal is, 

de belemegy, viszont a kiosztott anyagon nem az önkormányzati épület szerepel. Tegyék rá a 

pályázati anyagra az önkormányzati épület fotóját.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: gyakorlatilag ez a kiosztott anyag az alap, ehhez még hozzáír 

pár gondolatot, szükség van regisztrációra, ami jelenleg folyamatban van. Edelényi Szilvia 

tájékoztatása szerint minden egyes pályázóval testre szabják a dolgokat, 70 napjuk van a 

döntésre, minden pályázót felkeresnek, ha máshogy nem, legalább e-mail útján és kérdéseket 

tesznek fel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   ez egy érdekes pályázat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez egy speciális pályázat, állítólag mindenben nagyon 

rugalmasak.  Kétség kívül a fotók nem az önkormányzati épületeket ábrázolják, bár nem ezek 

döntenek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   a kép illusztráció, de ne legyen az, legyen rajta a 

faluház.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: képet lehet küldeni, nyilván az anyag készítésekor az 

internetről vették le a képet. Nyilván nem a képek döntenek, de ki lehet cserélni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: úgy tűnik, mintha a képen látható ház lenne a 

helyszín.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: semmi akadálya, hogy a faluház képét elküldje a pályázati 

anyaghoz. Kérdezi, hogy mit lehetne még erről beszélni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi muszáj-e, hogy március, április, május 

hónapokban legyen ez a rendezvény.  
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Fábián Gusztáv polgármester: beleírhatják, hogy a jövő nyár folyamán.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  az úgy már rendben van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: augusztusra emlékszik befejezési határidőnek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: szeptember 30. napjáig kell megvalósulnia a 

rendezvényeknek.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: idéz a pályázati felhívásból: „a pályázati cél 

megvalósításának időtartama 2017. október 1-től 2018. szeptember 30-ig”. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az a baj, hogy nyáron besűrűsödnek a zenekarok. A 

határozatban arról kell dönteni, hogy indul az önkormányzat a pályázaton. Kérdezi, hogy 

szerepeltessék-e az összeget.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  tegyék bele az összeget és a zenekarok nevét, ha 

már kiválasztotta a testület.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: tehát akkor az önkormányzat 2.000.000 Ft 

összegre pályázik, ami tartalmazza az előadói tiszteletdíjat, a reklám és propaganda költséget. 

A zenekarok pedig az átadott listán szerepelnek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: azért írják bele, hogy a „tervezett” nyolc zenekar.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  úgy kerül bele a határozatba, hogy  „a 

pályázatban tervezett nyolc zenekar az alábbi….” 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  az önkormányzatnak egyéb költségei ezzel 

kapcsolatosan már nem merülnek fel? Soós Tamás nem fog 1 millió forintot kérni azért, mert 

pályázatot ír? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a pályázó az önkormányzat, Soós Tamással nincsen plusz  

egy milliós szerződés.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nem szeretne belegyalogolni semmiféle csapdába. 

Szeretné, ha ezzel plusz költség nem lenne. Amennyiben az önkormányzat kevesebbet kap, 

akkor abból kell megvalósítani a nyolc zenekart.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nyilvánvalóan ez akkor kerül tárgyalásra, amikor már meg 

van az összeg.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: majd szükség lesz egy döntésre arról, hogy 

mennyi az az összeg, amit átad „x y”-nak a PR költségekből az előírt feladatokra.  

 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  ragaszkodik ahhoz, hogy a pályázaton nyert 

összegnél egy fillérrel sem kerüljön többe.  
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Fábián Gusztáv polgármester: a pályázati összeget,  a tervezett nyolc zenekart és az 

indulást határozták meg. A kiosztott anyagot még ki kell egészíteni pár fotóval, fel kell 

gyorsítani  a regisztrációs szám ügyét. Minden egyéb szerződésről és a PR költségről  az 

önkormányzat dönt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  ő csak előre bocsátja, hogy semmiféle plusz saját 

költséget nem gondol erre fordítani.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: amennyiben az önkormányzat nyer, akkor egy meghatározott 

összeg lesz, melyből kell gazdálkodni. Az önkormányzat dönti el, hogy kivel köt szerződést 

és kivel, mit csinál. Ismerteti a határozati  javaslatot és javasolja azt elfogadásra azzal, hogy 

2.000.000 Ft támogatásra pályázik az önkormányzat, melybe beleértendő a nyolc együttes 

tiszteletdíja, illetve a reklám és propaganda költség. A pályázat tervezett együttesei az 

alábbiak: Dresch Mihály és Bandája, Balkán Fanatik, Soós Tamás Jazz Anzix, Cityzen Naiv, 

Ferenczi György és a Rackajam, Fábián Juli és Zoohacker, Boszorkánykonyha, Budapest Bár.  

  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

64/2017. (VIII. 01.) HATÁROZATA  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy pályázatot nyújt be a 

Cseh Tamás Program Ideiglenes Kollégium Nyílt pályázati felhívására. 

A Képviselő-testület a pályázati felhívást megismerte és ennek tudatában vállalja a pályázati 

felhívásban foglaltak teljesítését. 

A program megvalósítási időszaka során, nyolc különböző együttes önálló koncertjét köteles 

megrendezni, melynek megvalósításához 2.000.000 Ft támogatásra pályázik, melybe 

beleértendő a nyolc együttes tiszteletdíja, illetve a reklám és propaganda költség.  

A pályázat benyújtásával egyidejűleg a nevezési díjat 5.000,-Ft + Áfa összegben megfizeti. 

A pályázat tervezett együttesei az alábbiak: Dresch Mihály és Bandája, Balkán Fanatik, Soós 

Tamás Jazz Anzix, Cityzen Naiv, Ferenczi György és a Rackajam, Fábián Juli és Zoohacker, 

Boszorkánykonyha, Budapest Bár.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázat benyújtására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2017. augusztus 4. 

 

2. Települési önkormányzatok szociális tűzifavásárlásához pályázat benyújtása  

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az elmúlt éveknek megfelelően 18 köbméter tűzifára 

nyújtana be pályázatot az önkormányzat. Az idei évben volt egy kis probléma a kiszállítással, 

tulajdonképpen ez egy gumiparagrafus, hogy az önkormányzat köteles a fát kiszállítani az 

igénylőnek. Úgy szeretné a következő tűzifa támogatást lebonyolítani -  ahogy azt 

megfigyelte Gyulakesziben -, hogy a fuvarozó azonnal annak viszi ki, aki a tűzifát igényelte 



10 

 

és akkor nincsen plusz költség a lerakás utáni kiszállításból eredően. Ebben a formában ki 

lehet írni a pályázatot.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  jelenleg az önkormányzat a támogatási 

igény benyújtásáról dönt,  melyet augusztus 25-ig kell benyújtani. A támogatási igény 

elbírálása után alkot a testület rendeletet, az elmúlt évekhez képest a benyújtási határidő most 

egy hónappal korábbi.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy nyújtsanak be pályázatot tűzifa támogatásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

65/2017. (VIII. 01.) HATÁROZATA  

 

A települési önkormányzatok szociális célú tűzifavásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 

támogatására pályázat benyújtásáról és a vállalt önerő összegéről 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a települési önkormányzatok szociális célú 

tűzifavásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatásáról szóló pályázati kiírás alapján szociális 

célú tűzifavásárláshoz kapcsolódó támogatásra igényt nyújt be 18 m³ mennyiségben kemény 

lombos tűzifára, melyhez a szükséges önerő összesen 22.860 -Ft (18.000-Ft+ Áfa). A tűzifa 

szállításából származó költségek az önkormányzatot terhelik. 

  

A pályázatban vállalt szállítás költségeit a Képviselő-testület Salföld Község Önkormányzata 

Képviselő-testületének a 2017. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendeletében 

meghatározott tartalékkerete terhére biztosítja. A Képviselő-testület a pályázati adatlap 

tartalmával, az abban foglalt nyilatkozattal egyetért.  

A Képviselő testület felhatalmazza a polgármestert a pályázati adatlap aláírására és a pályázat 

benyújtására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2017. augusztus 25. 

 

 

3. Háziorvos feladatellátási szerződésének közös megegyezéssel történő 

megszüntetése 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az egészségi állapotára tekintettel a doktornő kéri, hogy a 

feladatellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez járuljon hozzá az 

önkormányzat. Pénzügyi vonzata nincsen, így hozzájárulnak a megszüntetéshez.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi, hogy  a közös hivatal tájékozódik a 

helyettesítés és egyéb kérdésekben?  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: december 31-ig a doktornő van a praxisban. 

Október 1-től december 31-ig ezt a praxist már helyettessel látja el,  2018. január 1-től 6 
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hónapig árulhatja a praxis jogot, mert ez személyhez kötött vagyoni értékű jognak minősül, 

neki van erre jogszabályi lehetősége és abban az esetben, ha a hat hónap alatt ezt sikerül 

véghez vinni, akkor utána azzal az orvossal az önkormányzatok feladatellátási szerződést 

kötnek. Amennyiben hat hónapon belül a doktornőnek nem sikerül eladni a praxist, akkor 

utána az önkormányzatoknak lesz a kötelezettsége, joga orvost keresni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi, hogy a helyettesítés meg lesz oldva?  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a helyettesítésről gondoskodni kell.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  nyilván annak már lesz költségvonzata.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a három önkormányzatnak megállapodást 

kell kötni arról, hogy ki lesz a gesztor. A gesztor önkormányzat január 1-től pedig 

finanszírozási szerződést köt az Országos Egészségbiztosítási Pénztárral.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:   javasolja, hogy járuljanak hozzá a doktornő kéréséhez, 

tehát a feladatellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

66/2017. (VIII. 01.) HATÁROZATA  

 

Háziorvosi feladatellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszűntetéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Gyenesné Dr. Nagy Eleonóra háziorvos 

kérelmét megtárgyalta és a háziorvosi feladatellátási szerződés közös megegyezéssel történő 

megszűntetését 2017. december 31. napjával elfogadja.  

A Képviselő-testület hozzájárulását adja ahhoz, hogy 2017. október 1-től december 31-ig a 

tartós helyettesítést Dr. Németh Csaba háziorvos lássa el. 

 

Megbízza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Felelős:   Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszöni szépen a részvételt, amennyiben nincsen több 

kérdés, az ülést 8,50 órakor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Fábián Gusztáv      Tóthné Titz Éva 

polgármester      jegyzőt helyettesítő aljegyző 
 


